

## COMMITTEES, Of both Houses appointed.

Royal Highness the Princess Charlotte Augusta. Notice thereof sent to the Assembly, 38. The Assembly communicate to the House by Message their resolution respecting the said Committee. The Assembly acquainted by Message from this House of the time when the said Committee will meet, 43. They meet, 44. Report, 45. It is agreed to, 46. See Addresses of both Houses.

Select—appointed to examine the Physicians who have attended His Excellency the Governor in Chief, during his illness, 62. Members added to the Committee, 66. Report, 69, 70, 71.

Special, appointed on Bills—See Bills.

Instructions to them, 82, 103.

Appointed for other purposes.

To draw and report an Address of thanks to the Governor in Chief, in answer to his Speech at the opening of the Session, 12. Report, 13.

To consider the privileges of this House, &c. 12.

To peruse and perfect the Journals, 12.

To keep up a good understanding between the two Houses, 19.

To report on the steps to be taken with respect to the internal distribution of the House, 20. Report received and read, 25. The same agreed to, 26.

To take into consideration and report on the necessity of enlarging the present Council Room, 34. Member added to the Committee, 35. Report. To be taken into consideration, 71. It is taken into consideration, 80, 82. The further consideration postponed and the plans are submitted to the same Special Committee with a particular instruction. Members added to the same Committee. *Ibid.* Report of an Estimate, 99. Report of the Committee, 116. It is taken into consideration and agreed to. Vote of an Address to the Governor in Chief. Members appointed to present the same, 118. His Excellency's answer, 124.

To search for precedents and report on the mode of obtaining the attendance of the Officers of either House of Parliament, for giving testimony, &c. 39. Report, 49.

To report on the Petition of the Law Clerk of the House, 27. Report. It is read. Motion that the question of concurrence be put. The House is adjourned, 46. The motion read and passed, 48. The question of concurrence is put on the said Report. It is referred with the said petition to the same Special Committee, 57. Report. The question of concurrence is put on the same, 90. It is agreed to, 91.

To draw up an Address to the Governor in Chief, praying that he will be pleased to inform the House if His Royal Highness the Prince Regent has signified his pleasure upon the subject of the Address of this House to him, relative to the accusations exhibited by the Assembly against the Honorable Louis Charles Foucher, Esquire, 48. Report, 50, 51. See Addresses to the Governor in Chief.

To prepare an Address to His Excellency the Governor in Chief, to return him the thanks of this House for his communication of the decease of Her Royal Highness the Princess Charlotte Augusta, 34. Report, 37.

To prepare an Address of condolence to His Royal Highness the Prince Regent, on the death of Her

## COMITE'S.

Sur la Pétition des Marchands et autres personnes intéressées dans le commerce des Canadas. Rapport de certaines résolutions. Elles sont communiquées à l'Assemblée pour sa concurrence, 35.

Sur des Bills. Voyez Bills.

Des deux Chambres appointés. Pour préparer une Adresse de Condoléance à Son Altesse Royale le Prince Régent sur la mort de Son Altesse Roale la Princesse Charlotte Augusta, Sa Fille. Communication en est donnée à l'Assemblée, 38. L'Assemblée communique par Message à la Chambre sa résolution relativement au dit Comité. Elle est informée par Message de cette Chambre, du tems auquel le dit Comité s'assemblera, 43. Le Comité des deux Chambres s'assemble, 44. Rapport, 45. La Chambre y concourt, 46. Voyez, Adresses des deux Chambres.

Choisi—appointé pour examiner les Docteurs qui ont soigné son Excellence le Gouverneur en Chef, pendant sa Maladie, 62. Membres ajoutés au Comité, 66. Rapport, 69, 70, 71.

Spéciaux, appointés sur des Bills, voyez Bills,

Instructions à ces Comités, 82, 103.

Appointés, pour d'autres objets.

Pour préparer et faire rapport d'une Adresse de remerciemens à Son Excellence le Gouverneur en Chef, en réponse à Sa Harangue à l'ouverture de la Session, 12. Rapport, 13.

Pour examiner les Privilèges de cette Chambre et régler le cours de ses Procédés, 12.

Pour inspecter et rédiger les Journaux de cette Chambre, 12.

Pour entretenir une bonne intelligence entre les deux Chambres, 19.

Pour faire rapport sur les mesures à prendre relativement à la distribution intérieure de la Chambre, 20. Rapport. Il est reçu et lu, 25. La Chambre l'approuve, 26.

Pour prendre en considération et faire rapport sur la nécessité d'agrandir la présente Chambre du Conseil, 34. Membre ajouté au Comité, 35. Rapport, ordre de le prendre en considération, 71. Il est pris en considération, 80, 82. La considération de ce rapport est remise, et les Plans soumis par le Comité Spécial, lui sont référés avec des instructions particulières, *Ibid*: Membres ajoutés au Comité, *Ibid*: Rapport d'une Estimation, 99. Rapport du Comité, 116. Il est pris en considération, et la Chambre l'approuve. Vote d'une Adresse au Gouverneur en Chef. Membres appointés pour la présenter, 118. Réponse de Son Excellence, 124.

Pour chercher des Précédens et faire rapport sur les moyens d'obtenir la présence des Officiers de l'une ou l'autre des Chambres du Parlement Provincial à l'effet d'y rendre témoignage, &c. 39. Rapport, 49.

Pour faire rapport sur la Requête du Greffier en Loi de cette Chambre, 27. Rapport. Il est lu. Motion pour que la Question de concurrence soit mise. La Chambre est ajournée, 46. La Motion est lue et passée. La question de concurrence est mise sur le rapport. Il est référé avec la Requête au même Comité Spécial. 57. Rapport. La question de concurrence est mise, 90. La Chambre y acquiesce, 91.